
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 4. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 777
Ministeren anerkender i et nyligt interview i Politiken, at havmiljøet ved Lillebælt er i 
en kritisk forfatning. Hvordan forholder ministeren sig til tanken om en afgrænsning fra 
Natura 2000-området ved Gilleleje til og med Natura 2000-området ved Stevns, således 
beskyttelsen omfatter mest muligt af sundets havmiljø? Der henvises til artiklen ”Miljømi-
nister Magnus Heunicke vil huskes som den, der reddede vandet. Men tør vi tro på 
ham?”, Politiken.dk, den 23. august 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Abildgaard (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Abildgaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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